
Bestyrelsesmøde 26.maj 2023 
 

Til stede: Ulrik, Peer, Ib, Anne, Sultan, Ida 

Fraværende: Susanne 

Mødeleder: Ulrik 

Referent: Ida 

 

DAGSORDEN: 

1:Genbesøge konstituering af bestyrelsen og fordele arbejdsopgaver 

2:Økonomi 

3:Lejekontrakt med kommunen 

4:Status på havesalg 

5:Havekalender 

6:Klagesager 

7:Andre henvendelser fra medlemmerne 

8:Igangværende opgaver 

1. Lågerne 
2. beskæring af pil og store træer 
3. drænprojekt 
4. udslagskumme 

ad 1: bestyrelsen konstituerede sig efter vedtægterne med formand Ulrik og kasserer Anne. 

Hanne fortsætter foreløbig med at passe hjemmesiden 

Ad 2: Foreningens konto forventes åbnet efter pinse 

Ad 3: Intet nyt vedrørende lejekontrakten 

Ad 4: Havesalget er sat i gang. Procedurer omkring havesalg blev drøftet. 

Ad 5: Der blev lavet havekalender. Der holdes som tidligere havekig den sidste onsdag hver måned med 
efterfølgende bestyrelsesmøde. 

Ad 6: Der er ikke kommet nye klagesager. 

Ad 7: Bestyrelsen drøftede enkelte henvendelser fra medlemmerne. Det understreges, at bestyrelsen ikke 
bruger facebooksiden til officielle henvendelser. Hvis vi er på facebook, er vi det udelukkende som 
privatpersoner. 



Ad 8: 1. Arbejdsgruppen arbejder videre med reparation af lågerne. 

          2. Beskæring foretages til efteråret. 

         3. Der startes ikke nyt drænarbejde lige nu, men der plan om yderligere arbejde, da et dræn er 
ødelagt af trærødder. 

        4. Der vil blive rettet henvendelse til Miljøstyrelsen om tilladelse til nedgravning af opsamlingstank i       
have 1. 

          Ulrik kontakter også Miljøstyrelsen vedrørende byggetilladelse i have 78. 

 

 


